

Bestyrelsesmøde nr. 3 mandag d. 11/04 2022 kl. 16:30 i klubben

Hvor: Klublokalet

Deltagere: Torben Snowman, Jakob Posselt, Morten Chr. Hansen, Gitte Bille, Per Lunderød.

REFERAT

1. Opfølgning sidste bestyrelsesmøde

- Ingen punkter skulle følges op

2. Administration/Formanden (Torben)

- Ukrainske flygtninge. Torben kontakter koordinator i kommunen/idrætskonsulenten og meddeler, at vi er klar til at give flygtninge gratis medlemskab sommeren over. I første omgang til spinning.
- Alle bankpapirer på plads nu
- Regnskabet følger budgettet undtagen materialekontoen, som ikke kommer til at holde grundet ekstra tilskud til tøjjet denne gang (nye sponsorer).
- Hjertestarter – garanti udløber 22. maj 2022.
 - Vi omskifter til en ny for 6.000+moms.
 - Endvidere udbydes et kursus i genoplivning/brug af hjertestarteren 24. oktober i klublokalet. Pris 2.200+moms.
 - Kommunen kontaktes med henblik på evt. at få hjertestarteren til at hænge uden for døren. En investering klubben ikke vil påtage sig.
- Idrætspulje i 2022. Ansøgningsfrist 3/5. Vi søger ikke i 2022.
- Brugermøde omkring Magleblis Idrætscenter Man 2/5 19-21 i skolens kantine
 - Torben, Per og evt. Morten deltager
- Udvikling af idrætten i Halsnæs – Man 23/5 17-18
 - Ingen deltager fra FMC
- Opsætning af lærred i spinninglokalet
 - Gitte har skaffet et lærred til spinningrummet. Torben eftersøger frivillige til at ophænge, så vi får testet af, om det giver et skarpere billede.
- Klubbetøj skulle snart ankomme (lovet inden påske)

3. Cykel træning (Torben)

- Træner gruppen
 - Struktureret træning ude/inde er igangsat. Mandag spinning, onsdag bakketræning og lørdag ture med intervaller etc.
 - Gruppekørsel, regler og teknik. Intro for nye, nyere og andre interesserede medlemmer. Foreløbig 3 søndage (10/4, 24/4 og 1/5)
 - Klubmesterskab holdløb. Der pusles med planer om at afvikle et sådant i august på Flyvestation Værløse.
 - Det overvejes at lave en tur til Fyn Lør 4/6 for alle interesserede. Uden tilskud.
- Spinning over sommeren
 - Der vil være spinning man, ons og fredage hen over sommeren. Sædvanlig tilmelding på hjemmesiden. Kun instruktør om mandagen
- Styrketræning over sommeren
 - Der er interesse for at fortsætte styrketræningen lidt endnu. Mandag eller onsdag. De faste brugere skal lige spørges.
- Vi spørger Claus Nagel, om han er interesseret i at lave et MTB sommerhold.

4. Cykel holdture (Per)

- Arbejdsgruppen er ikke fuldt etableret. Alle medlemmer opfordres til at byde ind.
- Arresø Rundt – onsdag kl. 18:00 starter efter påske med foreløbig Freddy, Ole J og Per som holdledere.
- Søndagstræning – Medlemmerne opfordres til at lave opslag på Facebook, hvis de vil ud at køre.

5. Cykelløb/Ture (Per)

- Arbejdsgruppen er suppleret med Jens Poulsen. Herudover kan der trækkes på den 'sociale gruppe'
- Sjælsø Rundt.
 - Tilskud som tidligere aftalt kr. 250.
 - Man melder selv til og skal efterfølgende bede om refusion fra kassereren.
 - For at få tilskud, skal man stille op i klubtrøje og gennemføre, medmindre man udsættes for uheld/bliver syg.
 - Opslag laves på hjemmesiden, med henblik på at få overblik over antal og evt. samkørsel.
- Sjælland Rundt/på tværs/Tøserunden
 - Samme som under Sjælsø Rundt
- TdFrance ruten fredag 1/7 i Holbæk kl. 16:30 (84 km/. Ingen FMC-koordinering
- TdFrance enkeltstart ruten Kbh 2/7 8:00 – 13 km. Ingen FMC-koordinering

6. Vintercup/Stålmænd mv (Torben)

- Arbejdsgruppe er stort set på plads.
- Stålmænden
 - Kasper Babel er klar til at tage ansvar for Stålmænden sammen med Torben
 - Morten og Jan/DGI er ved at være på plads med en ny løberute
 - Vi mangler at få kontrakten på plads – Torben rykker
- Vintercuppen
 - Vi har meldt tilbage vi er klar igen i 2023 med følgende styring:
 - Overordnet Per L
 - Jan A/Stefan ansvarlig for rute op/nedsætning
 - Sociale gruppe tager sig af mad og anden bestilling
 - Vi afventer udspil fra Vintercuppens styregruppe

7. Nyt fra Tri-afdelingen (Morten)

- Afholder træningslejr på Bornholm 3-5. maj
- Klubmesterskab 11. juni

8. Sociale aktiviteter (Gitte)

- Arbejdsgruppen er etableret og havde debut til åbningsløbet 2/4. Med stor ros.
- Gruppen vil hjælpe til i cykeltursgruppen og til Vintercuppen.

9. Diverse

- Idræts- og kulturudvalget kommer på besøg i klubben 9/6 kl ca 16:00. Torben og Per er til stede. Udvalget vil gerne se vores lokaler og samtidig skal vi drøfte evt. andel af Teatersalen ved siden af.

- Inden da holder Torben og Per møde med skolens leder, hvor mulighederne i Teatersalen skal drøftes.

Næste møder er fastlagt således (blot en husker)

- Tir 24/5 kl. 19:00 og Tor 04/08 kl. 16:30